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Can (Krystal) He 

Shanghai 

 

 

PRACTICE AREAS 
◼ Banking and finance 

◼ Asset management 

◼ Financial derivatives 

◼ Financial services and regulatory 

PROFESSIONAL EXPERIENCE 
Krystal specializes in financial services and regulatory, banking and derivatives, asset management, 

and general corporate matters.  Her legal services mainly include providing legal and regulatory 

advice to onshore and offshore financial institutions in relation to bilateral loan and cross-border 

syndication loan transactions, setting up private fund managers (including QDLP fund managers) and 

wealth management subsidiaries, NAFMII, ISDA and GMRA agreements, regulatory matters 

including in relation to blocking rules, the Anti-Foreign Sanctions Law, cybersecurity and data 

protection etc., and QFII/RQFII matters. 

EDUCATION 
Southwest University of Political Science and Law, LL.B.; Fudan University, LL.M. in Civil and 

Commercial Law. 

QUALIFICATIONS 
PRC Bar Qualification 

WORKING LANGUAGES 
Chinese, English 
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何璨 

上海 

 

 

业务领域 

◼ 银行和金融 

◼ 资产管理 

◼ 金融衍生品 

◼ 金融服务和金融监管 

工作经历 

何璨女士主要的执业领域为金融服务与金融监管、银行与衍生品、资产管理及一般公司事务，

主要负责为境内外金融机构提供关于双边和跨境银团贷款、建立私募基金管理人（包括 QDLP

基金管理人）和理财公司、签署 NAFMII, ISDA 以及 GMRA 协议、反制裁法、网络安全和数

据保护等合规事项、QFII/QFII 事项提供法律服务。 

教育背景 

西南政法大学，法学学士；复旦大学，民商法学硕士。 

执业资格 

中华人民共和国法律职业资格 

工作语言 

中文、英文 


